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Urząd Gminy Dębnica Kaszubska 
Dębnica Kaszubska 
ul. ks. Antoniego Kani 16 A 

W związku z brakiem jakichkolwiek informacji odnośnie do pozyskanych środków, a 
jednocześnie do rozpoczęcia budowy świetlicy w miejscowości Dobieszewo, 
zwracam się z zapytaniem, czy został złożony jakikolwiek wniosek o dofinansowanie 
na rozpoczęcie budowy świetlicy wiejskiej w Dobieszewie. Proszę o przesłanie 
pełnej dokumentacji, jakie kroki zostały poczynione w kierunku pozyskania środków 
na budowę świetlicy w Dobieszewie. 




